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Referat fra bestyrelsesmødet for FGU Vendsyssel 
 

Mødedato:  27.11.2024  

Mødet påbegyndt: kl. 08.30 – 10.00  

Mødet afsluttet:  

Mødested:  Mødet blev afholdt på Teams 

Fraværende:  Uffe A. Olesen, John Karlsson, Per Kjeldsen og Brian Winther 

   

 

1) Godkendelse af mødedagsorden. 

 

Formandskabet indstiller, at: 

• Bestyrelsen godkender dagsordenen. 

 

Beslutning: 

Godkendt 

 

2) Lukket punkt 

 

 

3) Præsentation af budgetforslag for 2025 v/Anders Sigh og Mads Bording. 

Resume: 

Anders og Mads gennemgik det udsendte budget for 2025. Der var en del spørgsmål til forskellige 

poster, som blev gennemgået og besvaret. 

Der blev kraftigt efterspurgt en kolonne med år/dato opfølgning, som bestyrelsen tidligere har 

efterspurgt. Det er svært at forholde sig til budget 2025 sammenholdt med årsregnskab for 2023, 

når man ikke ved, hvordan resultatopgørelsen ser ud på nuværende tidspunkt i 2024.  

Anders og Mads havde fravalgt denne kolonne og lover, at der kommer resultat/budgetopfølg-

ning med til bestyrelsesmødet den 10. december 24. 

Mads lover, at kolonnen er på fremadrettet. 

 

Beslutning: 

Administrationen arbejder videre med budget 2025, som kommer på bestyrelsesmødet den 10. 

december 2024 til endelig godkendelse.  

Administrationen vil efterleve bestyrelsens ønsker i forhold til opsætning af præsentationen - for 

det kommende års budget. 

 

 

4) Orientering om byggesituationen v/Karen Marie Schytter 

Beslutning vedrørende overtagelse af Karetmagervej i Dronninglund, herunder økonomi. 

 

Resume: 

Der har løbende været afholdt møder i byggeudvalget. Styregruppen har løbende været i kontakt 

med Brønderslev Kommune, som har accepteret, at skolen i kommunen bliver placeret i Dronning-

lund. Brønderslev Kommune vil gerne drøfte salg af Karetmagervej og er villige til at indgå en af-

dragsordning.  
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Stefan Karlborg har lovet at gå ind i forhandlingerne, da han kommer fra en anden kommune, 

sammen med Karen M. Schytter, Anders Sigh, Leif Bach og Kim K. Larsen. 

Personalet i Dronninglund har været på besøg på Karetmagervej og er meget positive. Adressen 

ligger tæt på offentlig transport. 

Karen gennemgik de udsendte tegninger fra Karetmagervej og fortalte om de ombygninger/ æn-

dringer, der påtænkes at skulle ske ved en overtagelse. 

Bestyrelsen ønsker også her - en bedre økonomisk beregning, på de forskellige muligheder, samt 

en plan for indretning/fordeling af de fremtidige lokaler og oplysninger om fordelingen af elever 

på de enkelte steder. 

Anders viste nogle beregninger, som var lavet, men så længe der ikke forligger noget konkret, er 

beregningerne kun vejledende.  

Bestyrelsen ønskede, at beregningerne var blevet sendt ud med forklaringer på, så de kunne have 

være bedre forberedt. 

FGU Vendsyssel skal blive bedre til at få relevant materiale sendt med dagsordenen ud, inden be-

styrelsesmøderne. 

Karen pointerede, at både personale og elever kan være på Karetmagervej. Der er god plads til de 

hold vi har pt.  

Der bliver plads til 6 hold af op til 15 elever. Der tænkes et nyt hold ind – Omsorg og Sundhed 

skulle gerne etableres igen. Ligeledes er der også plads til udvikling af STU’en som pt. har 5 ele-

ver. 

Karen gennemgik den samlede fordeling af eleverne fra de omkringliggende kommuner, hvis den 

kommende skole placeres i Brønderslev kontra den mulighed, som forligger i Dronninglund på Ka-

retmagervej. Hertil er placeringen i Dronninglund perfekt. 

 

 

Formandskabet indstiller, at: 

 

• Bestyrelsen drøfter indstillingen  

 

       Beslutning:  

       Der blev lyttet til kritikken, som tages til efterretning 

Der blev givet mandat til byggestrategigruppen til at sætte forhandlingen med Brønderslev 

Kommune i gang, samt at udbyde Lunderbjerg 6, 9330 Dronninglund til salg.               

 

 

 

 5)   Orientering v/Karen M. Schytter  

• Arbejdstid 2025 og skoleplanen 

• Personalesituationen 

• Status på projekter 

1. Fra FGU til EUD (Socialfondsmidler) 

2. FGU – når vi lykkes (BUVM) 

3. ILT (Region Nordjyllands Uddannelsespulje) 

4. Inkluderende og ordblindevenligt undervisningsmiljøer i FGU (BUVM) 

5. Kompetenceudvikling af FGU-lærere i det ordblindevenlige undervisningsmiljø 

(BUVM) 
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Resume: 

Karen gennemgik vedhæftede PowerPoint og opfordrede samtidig bestyrelsesmedlemmer til at 

prioriterer det kommende fælles bestyrelseskursus, som bliver udbudt af FGU Nordjylland (FGU 

Himmerland, FGU Nordvest, FGU Aalborg og FGU Vendsyssel) 

 

Beslutning: 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

 

 6)  Evt. 

  

Intet. 

 

 


